

目 次

【人文與藝術】

黑人男子特質和女性主義：解讀托尼·莫里森的小說《家》	曹樂怡	(1)
"框架"醫患矛盾：新聞接觸對醫生信任度影響研究	李佳璇，龐勝楠，柳旭東	(10)
當代香港話劇的城市文化意識	鄭應峰	(18)
參與制造愛豆：社交媒體時代的粉絲實踐	黃微子，梅梅	(25)
《鏡花緣》之孝與可讀性	陳禧	(35)

【管理與旅遊】

考慮公交服務水準的多目標單線組合調度方法研究	李啟見，李新	(45)
行業競爭與創新能力對商業銀行績效影響之研究	吳暉	(53)
澳門茶餐廳、社區旅游與目的地形象之關係研究	徐暉，陳頌泓，杜敏	(61)
高檔民族餐廳的感恩和行為意向：文化熟悉程度的調節作用	胡達忠	(72)
智慧酒店體驗與顧客行為研究	符文挺	(85)

【法學】

論"一國兩制"下立法監督行政制度建構的澳門經驗	周挺	(97)
澳門繼承法上繼承順序之檢討	林位強	(108)

【信息短文】

學生活動	(34, 44)
大學建設	(52, 71)
服務澳門	(84, 96)
兩岸四地	(116)
校園活動	(116)
科研進展	(117)
大師講座	(118)

Contents

Humanities and Arts

Black Manhood and Feminism: An Interpretation of Toni Morrison's Home	Leyi CAO	(1)
Framing Physician-Patient Controversy: The Influence of Media Exposure on Trust in Physicians	Jiaxuan LI, Shengnan PANG, Xudong LIU	(10)
Urban Cultural Consciousness in Contemporary Hong Kong Drama	Yingfeng ZHENG	(18)
Participating in Making Idol: Fan Practices in the Age of Social Media.....	Weizi HUANG, Mei MEI	(25)
Filial Piety and Readability in Flowers in the Mirror	Xi CHEN	(35)

Management and Tourism

Multi-Objective Single Line Mixed Scheduling Model Considering Public Bus Service Standard.....	Qijian LI,Xin LI	(45)
Research on Relations among Industry Competition, Innovation Capabilities and Bank Performance.....	Ye WU	(53)
Tourists' Perceptions on Tea Restaurant and Community Based Tourism.....	Ye XU ,Songhong CHEN,Min DU	(61)
Gratitude and Behavior Intention of Upscale Ethnic Restaurants: The Moderating Role of Culture Familiarity	Tatchong WU	(72)
Research on Smart Hotel Experience and Customer Behavior.....	Wenting FU	(85)

Law

Institutional Improvement for Legislative Supervision over Executive Agencies of Macao SAR	Ting ZHOU	(97)
Study on the Inheritance Order of Macau Inheritance Act.....	Weiqiang LIN	(108)